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College van burgemeester en wethouders GOEDGEKEURD 

Vergadering van 3 oktober 2023
Beleid en Uitvoering - 

Vergunningverlening en T&H

19 2023_B&W_00689 Beantwoording raadsvragen Veur Elkaar artikel RTV 
Oost IceBear

Samenstelling:

Aanwezig:
de heer J.H. Bats, Burgemeester en voorzitter; de heer M. Smit, Wethouder; mevrouw T. Jongman, 
Wethouder; de heer B. Harmsma, Wethouder; de heer M. Scheringa, Wethouder; de heer M.W. de 
Graaf, Gemeentesecretaris

Nota van antwoord
Vraag en antwoord
Op 20 september 2023 heeft Veur Elkaar onderstaande raadsvragen gesteld. 

Vervolg
1. Wat is uw reflectie op dit artikel van RTV Oost?

Dat de omgeving overlast ervaart, is bijzonder vervelend. En net als de omgeving, willen ook wij dat 
daar iets aan gebeurt. IceBear moet zich houden aan de normen die gelden. En na metingen is 
gebleken, dat dat nu niet het geval is. Daarom loopt er een handhavingsprocedure. We begrijpen dat 
de omgeving snel actie wil. Dat willen we als gemeente ook. Dat neemt niet weg dat we ons te 
houden hebben aan termijnen die binnen juridische procedures wettelijk zijn vastgelegd. U zult 
begrijpen dat we ook in deze juridische procedure zorgvuldig willen handelen. 

2. Hoe kunt u de gezondheid van ondernemers, medewerkers en inwoners nu nog garanderen?

Zoals we eerder al nadrukkelijk gesteld hebben, nemen we als het om gezondheid gaat geen enkel 
risico. Daarom laten we ons adviseren door de GGD die op het gebied van volksgezondheid deskundig 
is. De GGD heeft aangegeven dat het feit dat IceBear niet voldoet aan de normen weliswaar niet 
meteen leidt tot acute en onomkeerbare gezondheidsrisico’s, maar wel een onwenselijke situatie is. In 
haar rapport van 1 juni 2023 heeft de GGD aangedrongen op handhaving bij IceBear. Die handhaving 
is op 8 juni 2023 door ons opgestart. Het spreekt voor zich dat we daarin volhoudend zijn. Normen 
zijn er tenslotte niet voor niets. 

 

3. Wat gaat u op korte termijn (dat wil zeggen binnen 2 weken) doen om ervoor te zorgen dat er niet 
minder, maar geen overlast meer veroorzaakt wordt?
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Tijdens de politieke markt van 12 september jl. heeft het college de raad geïnformeerd over de stand 
van zaken van het handhavingstraject. Daarbij heeft hij u meegenomen in de verschillende 
onderdelen van dat traject. Deze route houden we vast. IceBear moet voldoen aan de wettelijke 
normen. Dat staat buiten elke discussie. Als IceBear binnen de wettelijke normen blijft, dan zal dat de 
overlast doen verminderen. Of er daarna helemaal geen overlast meer wordt ervaren, is iets wat zal 
moeten blijken. 

Besluit

Het college stelt de beantwoording raadsvragen Veur Elkaar artikel RTV Oost IceBear vast.

Bijlagen
1. 21092023 - Schriftelijke vragen VE - Icebear Steenwijk n.a.v. artikel RTV Oost.pdf



 

Steenwijk, 20-09-2023 

Betreft: Schriftelijke vragen conform artikel 39 van het reglement van orde 

Inzake:  Icebear Steenwijk n.a.v. artikel RTV Oost 

 

Geacht college, 

Vanavond bereikte ons het bericht van RTV Oost waaruit blijkt dat er inmiddels een aantal bedrijven 

zijn vertrokken vanaf het bedrijventerrein waar ook Icebear is gevestigd. Meerdere bedrijven maar 

ook inwoners zeggen in het artikel dat ook zij willen vertrekken. Bedrijven die er al jaren gevestigd 

zijn. 

Het artikel laat zien dat het voor inwoners maar ook ondernemers amper nog vol te houden is en dat 

medewerkers ziek worden. 

U heeft in al uw betogen voorop gesteld dat de gezondheid van inwoners voorop staat. Wij zetten, 

gezien dit artikel, daar grote vraagtekens bij. Maar nog belangrijker: onze fractie maakt zich ernstig 

zorgen over de gezondheid van ondernemers, medewerkers en inwoners. 

Ons inziens heeft Icebear inmiddels de maximale verwerkingscapaciteit ruimschoots overtreden en 

dat zou reden moeten zijn om het bedrijf per direct stil te leggen. 

Vragen  aan het college: 

Wat is uw reflectie op dit artikel van RTV Oost? 

Hoe kunt u de gezondheid van ondernemers, medewerkers en inwoners nu nog garanderen? 

Wat gaat u op korte termijn (dat wil zeggen binnen 2 weken) doen om ervoor te zorgen dat er niet 

minder, maar geen overlast meer veroorzaakt wordt? 

 

 

Fractie Veur Elkaar 
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